
Stepnoi Nature Reserve,  
Congratulations on the 20th anniversary of Stepnoi reserves successful conservation 
achievements! We send you lots of support for your day of celebration at Stepnoi 
from England and are happy lots of people will join in to celebrate. This is an 
incredible milestone that is achieved by the hard work and dedication of all the 
employees and directors of the reserve. As previous guests of the reserve we can 
truly appreciate the tremendous and selfless amount of work that ensures the 
protection of the saiga antelope. Thank you for all the support and hospitality we 
received throughout the past years, and hopefully many more. We wish you the 
most happiness and fortune in future work, and the saiga and many animals of 
Stepnoi are very thankful to you all! 

 Babette Fourie and Vasily Parsin 

В Заказник «Степной», 
Поздравляем с 20-летним юбилеем Заказник «Степной» и его  успешными 
природоохранными достижениями! Мы из Англии выражаем большую 
поддержку вашему празднованию в «Степном», и рады, что многие люди 
присоединятся к этим торжествам. Это невероятная веха, которая достигается 
благодаря усердной работе и преданности всех сотрудников и директоров 
Заказника. Неоднократно посетив Заказник, мы можем по-настоящему 
оценить ваш огромный и самоотверженный труд, который обеспечивает 
охрану сайгака.  
Спасибо за всю поддержку и гостеприимство, которые мы получили за 
последние годы, и, надеюсь, еще получим в будущем. Мы желаем вам счастья 
и удачи в дальнейшей работе, а сайгаки и многие другие животные, 
обитающие в Степном, очень благодарны всем вам! 

Бабетт Фурье и Василий Паршин 


